

SHIRAKAWAGO + ALPINE ROUTE

• World Heritage~Shirakawago • Snow Wall + Alpine Route • Bamboo Grove • 2N' Hot Spring Hotel

- Japanese Meal
- Hotel Kaiseki Set or Buffet Dinner



JAPANESE SHABU-SHABU

★ ALL INCLUSIVE FARE ★

All images above are for references only.

4 NIGHTS HOTEL

Osaka (1 Night)
FP Hotel South Namba
/ similar

Nagoya (1 Night)
Nagoya Kokusai Hotel
/ similar

Nagano (1 Night)
Tateyama Prince Hotel
/ similar

Gifu (1 Night)
Gujo Hachiman Hotel
/ similar

1 [Meal Onboard]
KLIA 2 → Osaka

Gather at KLIA 2, then depart to Osaka, Kansai Airport. Upon arrival, transfer to hotel check-in.

2 [Breakfast | Lunch]
Osaka → Kyoto → Nagoya



• **Osaka Castle**

A famous landmark and popular sightseeing spot which contains 13 structures which have been designated as Important Cultural Assets by Japanese government.

• **Arashiyama Bamboo Grove**
The thick green bamboo stalks seem to continue endlessly in every direction and there's a strange quality to the light.

• **Kinkaku-ji Temple**
Known as Golden Pavilion. The wooden architecture is covered in thin layers of pure gold and it is surrounded by a beautiful lake.

3 [Breakfast | Lunch | Dinner]
Nagoya → Shirakawago → Nagano

• **Takayama Old Town**
The rich atmosphere of Takayama castle town still lingers, you can see sake breweries & merchants' houses with latticed bay windows standing in a row. This district was designated an area of important traditional buildings by the Japanese Government.

• **Shiroyama Viewpoint**
Enjoy the nice views of Ogimachi and its farmhouses. It's famous for its many thatched A-frame buildings, built in a style of rustic architecture known as gassho-zukuri "praying hands".

• **Shirakawago Village**
114 thatched roof stand together in the village, which was registered as a UNESCO World Heritage Site in 1995.

4 [Breakfast | Lunch | Dinner]
Nagano → Takayama

• **Tateyama Kurobe Alpine Route** (Included Transportation Fee)
Explore 90km of the magnificent Tateyama Kurobe Alpine route by 4 types of transportation.

Ogisawa (Electric Powered Trolley Bus) →

Kurobe Dam

Kurobe Dam (Short Walking Distant) →

Lake Kurobe (Cable Car) → Kurobedaira

Kurobedaira (Ropeway) → Daikanbo

Daikanbo (Electric Powered Tunnel Trolley Bus) → Murodo

Murodo: SNOW WALL (Highland Bus) →

Tengudaira → Midagahara → Bijodaira

Bijodaira (Cable Car) → Tateyama

The above schedule is subject to weather conditions

5 [Breakfast]
Takayama → Osaka → Kansai Airport

• **Shinsaibashi Shopping Area**
Shops of all kinds and for all ages line the street, a roofed arcade of 600 metres long.



• **Rinku Premium Outlets**
A super-sized outlet mall with over 200 shops. With a resort atmosphere, center includes a wide range of foreign brands.

6 [Meal Onboard]
→ Kuala Lumpur

Arrive to KLIA 2 in the morning. It is the end of a pleasant and memorable trip.

Departure Date:		Company Stamp		
Flight Schedule:		Last Update: 24 August 2018		
		Adult	Child	TOTAL
Tour Fare:				
Airport Tax & Fuel S/C:				
Travel Insurance:				

6天4晚 行程编号: 6OAS

LovelyTabigo

合掌村+深游立山黑部路線

• 世界遗产~合掌村 • 乘坐4种交通深游立山黑部+雪壁奇观 • 岚山竹林 • 2晚温泉酒店

- 日式风味餐
- 酒店怀石料理套餐 / 自助式晚餐



日式涮涮锅

超值全包配套

所有图片仅供参考。

4晚酒店

大阪 (1晚)
FP Hotel South Namba
或同等级

名古屋 (1晚)
Nagoya Kokusai Hotel
或同等级

长野 (1晚) ㊄
Tateyama Prince Hotel
或同等级

岐阜 (1晚) ㊄
Gujo Hachiman Hotel
或同等级

1 [机上餐饮] 吉隆坡 → 大阪

集合于吉隆坡第二国际机场，然后飞往大阪关西机场。抵达后，送往酒店休息。

2 [早餐 | 午餐] 大阪 ㊄ 京都 ㊄ 名古屋



• 大阪城

它不仅是大阪人的骄傲，也是日本最有名的古迹之一。被立为重要文化遗产的建筑。

• 岚山竹林

是京都西北的著名景区。在岚山的竹林中漫步，能感受到京都的风景之美。河水川流不息，横跨川流的就是渡月桥。渡月桥更为岚山的优雅锦上添花。

• 金阁寺

由于寺内核心建筑舍利殿的外墙全部贴以金箔装饰，故昵称为“金阁寺”。与寺前的镜湖池相互辉映，尤其在晴天风景极好，而这也成为了京都的象征。

3 [早餐 | 午餐 | 晚餐] 名古屋 ㊄ 白川乡 ㊄ 长野

• 高山古城

古街主要是一之町、二之町、三之町三条商业街道的总称，其中以南半部的上三之町古街的状态最为完整，已被日本政府指定为“重要传统建筑群保护区”。这里还有许多老屋、商店、咖啡馆等，有些甚至已经经营了好几个世纪。

• 城山观望台

观赏整个村庄壮丽景色。瞭望使用稻草芦苇设计成60度斜角的正三角形建筑物，看起来如同两手手掌合起来呈人字型的屋顶。

• 白川乡合掌村

参观日本传统建筑珍宝，1995年被列为世界文化遗产。百多栋『合掌造』茅草屋顶的民家，造型非常特殊，营造出一种很幻想式的田野风情。

4 [早餐 | 午餐 | 晚餐] 长野 ㊄ 高山

• 立山黑部阿尔卑斯山脉路线 (含交通费)

穿越日本北方阿尔卑斯的一条全长90公里的旅游路线。利用4种不同交通方法就可以浏览大自然雄伟壮阔的景色。

扇泽 (隧道电车) → 黑部水坝

黑部水坝 (步行) →

黑部湖 (地下缆车) → 黑部平

黑部平 (空中缆车) → 大观峰

大观峰 (隧道电车) → 室堂

室堂: 雪之大谷 (高原巴士) →

天狗平 → 弥陀原 → 美女平

美女平 (地下通过的登山缆车) → 立山车站

以上安排需视天气情况

5 [早餐] 高山 ㊄ 大阪 ㊄ 关西机场

• 心斋桥筋商店街

大阪城南的一个最具特色的购物区。街内天顶有透光顶棚，不受外界气候影响，购物环境舒适。



• 临空名牌折扣购物城

是西日本最大规模的名牌商品折扣店。建筑的外观以美国古老港口城市为概念设计，里面汇集了多达210多家国内外名牌店。

6 [机上餐饮] → 吉隆坡

早上抵达吉隆坡第二国际机场。结束一段难忘又愉快的旅程。

Departure Date:				Company Stamp	Last Update: 24 August 2018
Flight Schedule:					
	Adult	Child	TOTAL		
Tour Fare:					
Airport Tax & Fuel S/C:					
Travel Insurance:					